
Verslag van de jaarvergadering van de afdeling 
West-Friesland op 10 november 2021 

Aanwezig:  personen 

1. Opening
Voorzitter Arie Schouten opent de vergadering. We kunnen fysiek bij elkaar zitten maar er worden wel
weer nieuwe maatregelen verwacht in verband met de oplopende coronacijfers.
Het was een apart jaar, de agrarische sector is er nog redelijk doorheen gekomen. Het werk met
buitenlandse werknemers kon doorgaan, wel met de nodige (afstands)maatregelen.
Het is een speciale avond: Arie zal aftreden als voorzitter. Fa. Mol wordt hartelijk bedankt voor de
gastvrijheid. De Regionale Energie Strategie is actueel op dit moment, de fa. Mol is de laatste jaren volop
bezig met duurzaamheid en werken toe naar 100% energieneutraal ondernemen.

2. Mededelingen
In verband met het aftreden van de voorzitter zullen we eerst de rondvraag behandelen en daarna de
bestuursaangelegenheden.

3. Verslag van de jaarvergadering op 17-11-2020
Er zijn geen vragen of opmerkingen over het verslag dat daarmee wordt vastgesteld.

4. Jaarverslag 2021
Er zijn geen opmerkingen of vragen over het jaarverslag.

5. Financieel verslag over 2020 en Begroting 2022
De penningmeester licht het financieel verslag en begroting toe.
Het boekjaar 2020 werd afgesloten met een negatief resultaat van € 204,-.
In verband met het beschikbare vermogen sluit de begroting 2022 met een tekort van € € 5.155,-.

Uitgaven:
• Vergoedingen voor bestuursleden en werkgroepen zijn iets hoger uitgevallen dan begroot. Dit komt

doordat nog declaraties uit 2019 in 2020 zijn uitbetaald.
• Ledenactiviteiten: aantal bijeenkomsten die in 2019 zijn gehouden zijn in 2020 gedeclareerd, deze

waren niet begroot en daardoor waren de kosten wat hoger.
• In totaal vielen de kosten ruim € 4.000,- lager uit dan begroot.

Opbrengsten: 
• Daling van de afdelingscontributie zet door, dit wordt voornamelijk veroorzaakt door afname van het

aantal bedrijfsleden door bedrijfsbeëindiging.
• Er is een sponsorbijdrage ontvangen van het Ondernemersfonds Medemblik voor de verlichte

boerderijenroute die in 2020 is georganiseerd.

Het Resultaat een stuk beter dan we begroot hadden. Het vermogen is nog voldoende, daarom houden 
we de contributie gelijk: € 50,- voor bedrijfsleden en € 20,- voor overige leden. 

Kascontrole: 
De Kascommissie bestond uit Jaap Visser en Jan Jong. De administratie zag er keurig uit. Facturen en 
overzichten zijn in orde. 
Met betrekking tot de Balans wordt opgemerkt dat de Rabobank-certificaten op de balans staan voor de 
aankoopkoers. Eind 2020 gaat het om een bedrag van € 34.275,-. Er is geen rente uitgekeerd vanwege 
corona en druk op de banken. Het betreft risicodragend kapitaal. Dit wordt wel deels gecompenseerd 
door uitkering in ledencertificaten, die hebben we erbij gekregen. De koers is momenteel rond de 140%. 

Er wordt een nieuw lid gezocht voor de Kascontrolecommissie. Jan Jong blijft het nog een jaar doen. 
Arjan Kok uit Zwaagdijk meldt zich aan voor volgend jaar. 

Het financieel verslag wordt vastgesteld door de vergadering en het bestuur wordt décharge verleend 
voor het gevoerde financiële beleid. 
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6. Rondvraag 
Gevraagd wordt naar de post op de begroting ‘Promotiefilm’: wat wordt daarmee gedaan? 
Het is de bedoeling over diverse sectoren in het gebied films te maken. Deze kunnen op scholen worden 
getoond om leerlingen te interesseren in (een opleiding in) de agrarische sector. De films krijgen ook een 
plaats op de website en worden gedeeld op Facebook. 

 
7. Bestuursaangelegenheden 

Als nieuwe bestuursleden worden voorgedragen: Maurice Reus (afvaardiging kring KAVB West-
Friesland, portefeuille Bloembollen) en Roel Bakker (portefeuille Vollegrondsgroente/Bloembollen). 
Beiden zijn gebiedskenners vanuit de bloembollen en vollegrondsgroente. Er is geen bezwaar tegen hun 
benoeming zodat zij het bestuur kunnen gaan versterken. 
 
Arie Schouten is aftredend en neemt bij deze vergadering afscheid. 
Vicevoorzitter Trude Buysman zal de voorzittersfunctie tijdelijk overnemen en zit de jaarvergadering 
verder voor. 
 
Arie blijft beschikbaar als adviseur voor het afdelingsbestuur en kan zonodig nog mee met bijv. 
gemeenteoverleggen. 
 
Nico Verduin spreekt Arie toe. Arie is al heel lang bestuurder. Hij heeft oog voor alle sectoren, dat is 
belangrijk, juist ook voor dit gebied, een afdelingsvoorzitter moet voor iedereen staan. Arie heeft een 
enorme hoeveelheid contacten en heeft ook veel mensen met elkaar in contact gebracht. Termen die op 
hem van toepassing zijn: koppelaar en netwerkspecialist. Hij heeft een lange staat van grote dienst. 
 
Arie heeft bijgedragen aan een sterke afdeling in West-Friesland, met veel gemeenten in het gebied. Het 
is best veel werk om dat allemaal te behappen. Het zoeken naar opvolging is niet gemakkelijk.  
De politieke omgeving kan soms ook ingewikkeld zijn. Op dit moment hebben alle vier de provincies in 
regio West een linkse meerderheid. De sfeer in de politiek is soms grimmig, we worden als sector soms 
onheus bejegend (bijv. met betrekking tot gewasbeschermingsmiddelen).  
Arie had hier een goed gevoel voor en heeft dat heel goed gedaan. 
 
Nico speldt Arie de zilveren LTO Noord-speld op voor zijn verdiensten als afdelingsvoorzitter van LTO 
Noord-afdeling West-Friesland. 
 
Nico Slagter, wethouder Stede Broec, doet ook een woordje.  
Hij noemt de samenwerking met Arie constructief. Hij was inhoudelijk goed op de hoogte en werkte 
eraan samen verder te komen. Namens SED (Stede Broec-Enkhuizen-Drechterland) en de hele regio 
bedankt hij Arie voor zijn inzet. 
 

8. Sluiting 
We sluiten de vergadering af. 
 
Trude Buysman meldt nog de EVAV-cursus en de Spuitlicentie-avond waar het bestuur mee bezig is. 
Tevens wordt er verder gezocht naar een nieuwe voorzitter, kandidaten kunnen zich bij haar melden. 
 
Arie Schouten bedankt voor de onderscheiding, hij zal de zilveren speld met ere dragen. 
Hij zal nog bestuursleden inwerken in een aantal lopende zaken en e.e.a. gaan overdragen. 
Hij blijft actief op het dossier Markerwaardweg/parallelweg. De vervoersbewegingen zullen binnenkort 
in beeld worden gebracht. Doel is dat er geen landbouwverkeer meer door de kernen hoeft te rijden. 
 
Marco Mol meldt een ervaring met de aanvraag van SDE-subsidie. Bij vergunningplicht moet deze eerst 
zijn verleend voordat subsidie kan worden aangevraagd. De legeskosten voor de vergunningaanvraag 
(bouwvergunning) zijn erg hoog (€ 7.800,-), dit terwijl je wilt verduurzamen. 
 
 
Jeroen Mol houdt een presentatie over het bedrijf. Aansluitend is de kas open voor bezichtiging met 
toelichting door ook Marco Mol. 
 


